
HX-1575A单压花复卷打孔卫生纸机

产品名称 HX-1575A单压花复卷打孔卫生纸机

公司名称 泉州市华讯机械制造有限公司

价格 .00/个

规格参数 品牌:华讯
型号:HX-1575A

公司地址 泉州市鲤城区金龙街道古店社区汽配街3号

联系电话  13459566445

产品详情

品牌 华讯 型号 HX-1575A
产品用途 采用平皮带推送。无级调

速调整张力。各部件采用
同步带传动，打孔距离及
收卷松紧度可调。

产品别名 单压花复卷打孔卫生纸机

类型 自动

hx-1575a单压花复卷打孔卫生纸机

(hx-1092/1575/2200/2300/2400/2800a)

single embossing, rewinding and perforating toilet paper machine

本机是生产打孔卫生卷纸的专用设备。原纸放卷采用平皮带推送。无级调速调整张力。各部件采用同步
带传动，打孔距离及收卷松紧度可调。

★根据客户要求可增加一套压花辊及上胶复合装置生产厨房用纸。可增加1~3色柔版彩印设备生产带有印
花的卫生卷纸或厨房用纸。

this machine is a special equipment for producing perforated rolled toilet paper. jumbo roll paper unwinding roll
adopts flat belt for pushing.tension is adjusted by stepless speed adjusting.each part adopt synchronous belt for
transmission, the perforation distance and the looseness and tightness of furling roll can be adjustable.

★ can add 1 set of embossing roller and glue applying unit for producing kitchen paper. can add if 1-3 color
flexography printing device for producing rolled toilet paper or rolled kitchen paper with printed pattern.



主要技术参数

生产速度：130-180m/分产品直径：≤130（可调）原纸最大直径：≤1200mm原纸宽度：1800mm打孔间距
：100~150mm装机功率：4.5w（1575）380v
50hz设备外形尺寸（长×宽×高）：4.2×2.6×1.4m设备重量：约2.2吨（1575）

main technical parameter

production spdde:130-180mm/minproduct diameter:≤130 (be adjustable)maximum diameter of jumbo roll
paper:≤1200mmperforationinterval:100~150mmmachine power:4.5w(1575)380v50hzequipmentoverall
size(l×w×h):4.2×2.6×1.4mequipment weight: about2.2t(1575)
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